
1039 27/1홢l 59: Valg af udvalg. 1040 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg angående 
forslag til lov om ændringer i lov om folke- 
forsikring (om neds(13ttelse af tilgang salder, 
ophævelse af zonegrænsèr og forhøjelse af 
grundbeløb og ægteskabstillæg m. v.) [af Ragn- 
hild Andersen m. fL]. 

Valgt blev: Kaj Andresen, Bladt, Dupont, 
Hjortnæs, Th. Mikkelsen, Mørk, Edel Saunte, 
Aage Fogh, Ayoe Herbøl, Lorentzen, Søren 
Andersen, Jens Chr. Christensen, N. Chr. 
Christensen, Holmberg, Gertie Wandel, Gott- 
schalck-Hansen og Asger Jensen. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden (sidste) behandling af forslag til 
folketingsbeslutning vedrørende den af 
UNESCO den 22. november 1950 vedtagne 
konvention om indførsel af materialer til 
undervisningsmæssige, videnskabelige og kul- 
turelle formål. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
661, udvalgets betænkning i tillæg B. sp. 
147). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Sagen sattes til forhandling. 

I Ingen bad om ordet. 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges enstemmigt med 113 stemmer. 

Formanden: Der vil nu blive givet under- 
visningsministeren meddelelse om denne 
vedtagelse. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om tillæg 
til lov om udførsel og indførsel af levende dyr 
m.v. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 971, 
fremsættelsen i tidenden sp. 912). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Peter Nielsen: Da loven om ind- og ud- 
førsel af levende dyr blev vedtaget i 1954, 
var der til dels tale om en lovgivning på et 
nyt område, f. eks. med hensyn til ind- og 
udførsel af tyresæd. Derfor var det natur- 
ligt, at loven indeholdt en revisionsbestem- 
melse. I 1956 vedtog man at udskyde revi- 
sionen til indeværende folketingsår. Loven 
har nu virket tilfredsstillende i over 5 år, 
og der er ikke fra nogen side ønsker fremme 
om ændringer i loven, hvorfor revisions- 
paragraffen foreslås ophævet. 

Jeg kan på mit partis vegne anbefale lov- 
forslaget. 

Søren Jensen: Under henvisning til de er- 
faringer, man har indhøstet vedrørende 
denne lov, der nu har været gældende i en 
årrække, har de interesserede parter ønsket 
loven gjort permanent, og da det også er 
vor mening, at denne lov har virket godt 
og efter sin hensigt, og der mig bekendt 
ikke har været rejst kritik af eller begæring 
om revision af loven, kan jeg på mit partis 
vegne anbefale det foreliggende lovforslag. 

H. C. Toft: Som de to ærede ordførere for 
henholdsvis socialdemokratiet og venstre 
har anbefalet lovforslaget, kan også jeg på 
mit partis vegne anbefale det til gennem- 
førelse. 

Aage Fogh: På mit partis vegne skal jeg 
anbefale det foreliggende lovforslag. 

Kristian Kristensen: Jeg vil gerne anbe- 
fale lovforslaget på retsforbundets vegne. 

Fuglsang: Jeg vil ikke være den, der gør 
det ærede medlem hr. Peter Nielsens ord 
usande; også jeg kan på mit partis vegne 
anbefale lovforslaget til gennemførelse. 

Landbrugsministeren (Skytte): Jeg takker 
for tilslutningen til lovforslaget. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 


